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Z A P I S N I K  

VIII. sjednice Komisije za petanku HBS-a, održane u prostoriju Udruge  

umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada,  

dana 15. lipnja 2023.g. 
 

Sjednica na koju su pozvani putem WhatsApp grupe članovi Komisije i predsjednici/predstavnici 

klubova, započela je u 19 sati. 

 

Prisutni članovi Komisije: Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica, Vesna Bošnjak, Marica Dlaka-

Vlajković; 

Dok su izostali: Goran Grguričin i Korana Stipaničev, a  Nedjeljko Penić ispričan izostanak 

ojektivnim okolnostima zbog putovanja iz Knina, kojeg zastupa predsjednica. 

Ostali prisutni: Krešimir Ivančević - izbornik, Ljerka Marušić i Radojka Ivas iz PK Vodica, 

Ivan Lambaša predsjednik i Željko Aras predstavnik PK Šibenika, Vinko Piližota, predsjednik PK 

Krešimir grad. 
Za PK „Krčić“ Knin,  predsjednica Zlata Požgain (kao i Nedjeljko Penić), je  opravdala izostanak 

objektivnim okolnostima, kao i do sada, te  predsjednica Komisije je predstavlja u svim odlukama i 

radnjama tijekom sastanka sukladno dnevnom redu, s kojim je upoznata od predsjednice. 
 

Sjednicu je otvorila Grozdana Juričev Šprljan, pozdravila prisutne, nakon čega je utvrdila prisutnost, i 

Maricu Dlaka-Vlajković, zadužila za zapisničara te sukladno upućenom pozivu predložila slijedeći 

 

Dnevni red: 

l. Prihvaćanje zapisnika sa VI i VII. sjednice Komisije održane 31.5.2023. i 15.06.2023.g., 

2. PPH -potvrda termina održavanja i dogovor terena za 25.06.2023.g. 

3. Sufinanciranje HBS, kotizacija za PPH-a i dr. 

4. Prijedlog za prijevodom propisa CEP-a za suce 

5. Reprezentacija, prijedlog aktivnosti i dr. 

6. R a z n o 

koji je jednoglasno usvojen. 

 

 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

 

Ad.l. Prihvaćanje zapisnika sa VI i VII. sjednice Komisije u ovom sazivu, održane 31.5.2023. i 

15.06.2023. 

Zapisnici s VI. I VII. sjednice Komisije za petanku održane 31.5.2023. i 15.06.2023.g., su jednoglasno 

prihvaćeni. 

 

Ad.2. PPH -potvrda termina održavanja i dogovor terena za 25.06.2023.g  

-Predsjednica je izvijestila o predstojećim natjecanjima i potrebom da se točno definira termin i klub 

organizator, kako je to sve i predviđeno kalendarom za 2023.g., kao i dogovor o terenima budući samo 

u Šibeniku je, za sada, moguće održati PPH, konstatirajući kako je upravo završilo prvo službeno 

natjecanje u preciznom izbijanju za muške i žene, u organizaciji PK Šibenika za ta dva natjecanja. 
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-Slijedi treće PPH, muški pojedinačno u organizaciji PK Vodice, za koji je utvrđen ždrijeb Sportske 

komisije te je sve pripremljeno za održavanje istoga. 

Ujedno predsjednica je dala prijedlog PK Vodica, radi izmjene održavanja šestog natjecanja, dvojke – 

muški, u organizaciji PK Vodica dana 15.-16.2023.g. budući je tada u Vodicama velik blagdan Gospe 

od Okita, tako da predlaže izmjenu da se predmetno natjecanje održi u vikendu 08.-09.06., ovisno o 

tome koji dan će PK Dalmatino organizirati natjecanje u disciplini dvojke-žene, što će se dogovoriti s 

istima, a svi prisutni su prihvatili izneseni prijedlog, stoga će predsjednica prijedlog proslijediti HBS-u. 

-Četvrto PPH žene-pojedinačno je u organizaciji PK Krešimir grad, koji je potvrdio organizaciju 

natjecanja žena-pojedinačno kako je i kalendarom određeno, za dan 01.07.2023., dakle u subotu. 

 

-Nadalje, za peto PPH organizacija pripada PK Dalmatinu, pa iako nisu pristupili na sastanak,  

predsjednik Milan Gnjidić je potvrdio da klub preuzima svoj dio organizacije sukladno kalendaru u 

terminu za 08.-09.06.2023.g., kao i za sedmo, zadnje PPH trojka - mješovito, dana 22.- 23. 07.2023., 

također  u organizaciji PK Dalmatina sukladno kalendaru natjecanja, čime bi završili petanka 

prvenstva Hrvatske za 2023.g. 

 

Ad.3. Sufinanciranje HBS, kotizacija za PPH-a i dr. 

Predsjednica je podsjetila prisutne kako ovogodišnje održavanje PPH koje iziskuje određene troškove 

organizatora (troškovi suđenja i dr.), neće prvi puta biti u minusu, zahvaljujući sufinanciranju HBS-a, 

te otvorila raspravu radi predlaganja klubovima, pomoć svojim članovima koji su potrebiti i nemaju 

mogućnost uplate kotizacije koja se ocijenila kao visoka te pozvala prisutne da računicu stave na papir 

i onda donesu odluke na zadovoljstvo svih, kao što je učinio PK Vodice koji je izvršio uplatu za svoje 

natjecatelje, a isti će klubu uplatiti 10 eura, za ovo natjecanje, ali naravno radi se o muškom natjecanju 

gdje se uplaćuje kotizacija pa je to lakše izvesti, nego za natjecanja žena kod kojih nema kotizacije, no 

svejedno može se naći načina kako da se članovima olakša uplata kotizacije, tako da UO klubova mogu 

iznaći načina ako se ima volje, pozivajući ih da to i učine u svojim sredinama. 

 

Ad.4. Reprezentacija, prijedlog aktivnosti i dr. 

Predsjednica je pozvala izbornika kako bi izložio prijedlog radi organizacije prvog međunarodnog 

susreta petanke u Hrvatskoj, ujedno i sve prisutne da se pridruže dobrim prijedlozima kako bi doprinijeli 

što skorijem međunarodnom događaju. 

U kratkoj raspravi, zaključak je dao izbornik navodeći da će se raditi ipak na susretu sa susjednom 

nam Slovenijom, a konačan popis reprezentacije da će biti po završetku PPH, što su prisutni podržali. 

 

Ad-5. R a z n o: 

-Europsko precizno izbijanje-žena i trojke-muški u 2024.g. 

Predsjednica je upoznala prisutne s primljenim e-mailom iz HNS-a, vezano za  poziv na domaćinstvo 

Evropskog natjecanja za žene u preciznom izbijanju i za muško prvenstvo u trojkama te im ukratko 

izložila o čemu se radi, što je izazvalo živu raspravu prisutnih te pozitivan i otvoren stav za takav 

projekat, međutim za koji je potrebno ozbiljno razmatranje svih dionika, kako gradova tako i same 

Županije te turističke zajednice, o čemu se ovog trenutka ne može ništa konkretno zaključiti. 

 

Sjednica, nakon što je iscrpljen dnevni red,  je završena u 21,00 sati. 

 

      Zapisničar                     Komisija za petanku HBS-a 

 Predsjednica 

Marica Dlaka-Vlajković     Grozdana Juričev Šprljan 


